
Ajuntament de Castelló

Acta del Consell Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 13 

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 19. juny . 2018

Hora inici/fi: 20:36 / 21:25

Lloc: Av. Germans Bou, 27 baix

Membres assistents:

ALICIA BRANCAL MAS 
Mª CARMEN RIBERA SORIANO
BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
VICENT GRAU REIG
FERNANDO SOS GARCÍA
JULIO TENA FORTANET 
JOSÉ MIGUEL REBOLLO DE LA ROSA 
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
PEDRO MATÍAS LÓPEZ GARCÍA
JOSEFA DIONISIA PÉREZ VÁZQUEZ

Membres absents: 

JESÚS BROCH SELFA
MILTON TRIGOSO ROJAS
JOSEP MANEL VEDRÍ MICHAVILA 
VICENTE ERNESTO ROS BRANDON
VICENTE BLÁZQUEZ GONZÁLEZ
TERESA LLOPIS RAMBLA
NURIA SOLSONA SORRIBES
PILAR CAÑADA SÁNCHEZ
CARLES SALES PASCUAL
NOEMI SANCHIS FERRIOLS

Presidenta (Compromís)
Vicepresidenta (Regidora PSPV)
Regidora (P.Popular)
Veïna (Alcaldia)
Veí (Alcaldia)
Veí (Ciutadans)
Persona (P Popular)
Persona (PSPV) 
A VV Gumbau
A VV Doctor Marañón i Adjacents
A VV Bulevard. Vicente Blasco Ibáñez.
A VV Rafalafena dels Tarongers 
AMPA CP Blasco Ibáñez
AMPA CP Bernat Artola 

Veí (Compromís)(*)
Persona (Ciutadans)
Persona (Compromís) (*)
Persona (Castelló Moviment)
A VV Rafalafena (*)
AMPA CP Mare Vedruna (*)
AMPA CP Luis Revest (*)
AMPA CP Mestre Canosos
AMPA IES Penyagolosa
AMPA IES El seu Baynat (*)

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ



Per la senyora Presidenta s'obri la sessió amb els assumptes que figuren en l'orde
del dia:

1r.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior: 27.març.2018

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

Tot seguit pren possessió del càrrec de vocal de la Junta i del Consell del Districte
Est seguint la fórmula prevista en el Reial Decret 707/1979, de 5 d'abril, el senyor: Pedro
Matías López García, en representació de l'AMPA CP Blasco Ibáñez, substituint el senyor
Rafel Pérez Sorlí.

2n.- Informe de la Presidenta.

La senyora presidenta,  comenta alguns dels assumptes plantejats en el passat
Consell  de  data  27/03/18,  i  que  s'han  anat  contestant  pels  diferents  departaments
municipals:
A la senyora Pérez – contesta el Negociat de Mobilitat Urbana

-que se sol·licita la revisió dels semàfors que confronten amb el carrer Rafalafena i Columbretes,
abans de la Piscina Provincial….

R/.Estos semàfors tenen tres fases. Les dos primeres de vehicles i la tercera de vianants. La fase
de vianants té un temps de verd de 18”, més 3” d'ambre i 3” de roig. La longitud dels passos de
vianants és d'11 m. en carrer Columbretes i 7 m. en carrer Rafalafena. Pel que supera la condició
de 1,5” per metre lineal de pas per als vianants. La fase de vianants resulta correcta per raons de
seguretat viària, ja que a l'estar l'encreuament d'un col·legi, en eixe moment tots els vehicles estan
detinguts. 

-se sol·licita la revisió del semàfor en l'encreuament dels carrers Rafalafena amb el Centre de
Salut….

R/ S'ha revisat pels tècnics de l'empresa de manteniment i el seu funcionament resulta correcte.

A la senyora Pérez – contesta la Direc. de Servic. Urbaníst. Infraestruc. i Sostenibilitat.

-se sol·licita es col·loquen llums prop del pipi-can de l'auditori…..

R/ Ja hi ha dos projectors il·luminant esta zona. Es comprovarà el seu funcionament correcte i es
valorarà si resulta necessari ampliar la dita il·luminació.

-se sol·licita la col·locació de més papereres rodejant el parc auditori junt carril bici…..

R/ S'ha passat avís a l'empresa que té la concessió per a la seua col·locació.

A la senyora Llopis - contesta el Negociat de Mobilitat Urbana

-fer més visible els passos de zebra ubicats en la plaça de l’Espigol…. 

R/ Per a millorar la visibilitat es procedirà a pintar un cebreado junt amb ells. En els altres dos
costats, no resulten necessaris i a més és impossible habilitar altres passos de vianants, ja que
coincidixen amb entrades de garatges amb guals.

-que el pas de zebra que hi ha en av Chatellerault, just abans de la rotonda, hauria de ser del tipus
gual….

R/  Atenent  a  la  normativa,  no resulta  convenient  instal·lar  passos sobreelevats  pròxims  a les
rotondes, no obstant es procedirà a millorar la visibilitat dels senyals.

-es  proposa  que  s'estudie  l'implantar  el  sistema  “kiss  and  ride”  en  les  zones  de  càrrega  i
descàrrega de la contornada del col·legi Mare Vedruna…..

R/ En el carrer Mare Vedruna junt amb el col·legi només hi ha una reserva per a usos religiosos.
L'aplicació d'una reserva del tipus “kiss and ride” ha de ser considerada atenent a un estudi de
Camí Escolar realitzat pel centre amb la implicació del propi centre i  dels pares/mares, a fi de
veure si resulta convenient.
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3r.- Precs i preguntes

La senyora  Teresa Llopis  Rambla,  que ha justificat  la  seua  absència  a  esta
reunió, per mitjà de correu dirigit al senyor Secretari, ha manifestat també en el mateix el
seu agraïment en nom de l'AMPA que representa, per la celeritat a resoldre les qüestions
plantejades en l'última reunió, relatives al pas de zebra del carrer Guitarrista Fortea amb
carrer Santa Cruz de Tejeiro… i la retirada de la jardinera en l'avinguda Casalduch. La
senyora Llopis, recorda també en eixe correu, la necessitat d'incrementar la neteja viària
en la contornada del col·legi Mare Vedruna, així com la senyalització amb pas de zebra en
la plaça l’Espigol.

Intervé  Pedro  Matías  López  García  . El  senyor  Matías  López  informa  este
Consell de l'arreplega de firmes que s'està duent a terme per l'AMPA del col·legi Blasco
Ibáñez per  a sol·licitar  que es prolongue  el  carrer  Carcaixent  que linda amb els  patis
d'infantil del dit col·legi. Els motius pels quals se sol·licita la prolongació d'este carrer són
principalment perquè:

El col·legi no disposa d'eixida d'emergència en el pati d'infantil.

Els caps de setmana, es concentren jóvens en el pati d'infantil, aprofitant la falta
d'il·luminació i  el  nul trànsit,  provocant destrosses en mobiliari,  pintades en parets, fent
botelló, deixant restes de botelles, preservatius, etc.

Freqüents robatoris en l'interior de les aules.

Problemes de salubritat per falta de control de plagues en el descampat posterior,
com a rates, panderoles, etc.

La senyora presidenta comenta respecte d'això en primer lloc que,  és el  propi
col·legi  qui  haurà de verificar  i  responsabilitzar-se de si  existix  i  està actualitzat  el  pla
d'emergència i evacuació del propi col·legi. La senyora presidenta comenta també que es
demanarà a la Policia Local major vigilància per a evitar que entren al col·legi i realitzen
botelló de cara al pròxim curs.

El senyor Matías López comenta també que en el carrer Montornés i del Tomillo
els  bol·lards/fites que hi  ha damunt de la  vorera impedixen el  pas normal  de vianants
sobretot amb carrets i amb mobilitat reduïda. Es proposa que s'estudie la possibilitat de
retirar-los.

Intervé Victòria García López. La senyora García recorda que continua sent un
problema el tema del botelló en la zona del carrer Bisbe Salinas, plaça Vicente Enrique
Tarancón, etc. La senyora presidenta comenta respecte d'això que es demanarà la previsió
d'actuacions  en  la  zona  ZAS  de  Lagasca  ja  per  a  després  de  l'estiu,  fent  especial
insistència al botelló.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint-i-una hores
i  vint-i-cinc  minuts,  estenent-se  d'ella  la  present  acta  firmada  per  la  Presidenta  i  el
Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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